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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  23/11/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Υπουργό Δικαιοσύνης 

  

 

ΘΕΜΑ:  «Η υποστελέχωση των Δικαστηρίων επιβραδύνει περαιτέρω την 

απονομή δικαιοσύνης» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Σε τρίωρη προειδοποιητική στάση εργασίας, σήμερα την 23/11/2021 

προέβησαν οι δικαστικοί υπάλληλοι της χώρας, σε ένδειξη διαμαρτυρίας 

για τα τεράστια κενά και τις άσχημες συνθήκες εργασίας στα Δικαστήρια 

της χώρας.  

 

Συγκεκριμένα,  επί 8.769 οργανικών θέσεων δικαστικών υπαλλήλων όλων 

των κλάδων και κατηγοριών υπηρετούν σήμερα 5.966, το οποίο σημαίνει 

ότι τα κενά αντιστοιχούν περίπου σε ποσοστό  περίπου τριάντα δυο τοις 

εκατό (32%). 

 

Σύμφωνα με άρθρο της εφημερίδας «δημοκρατία» η αναλογία δικαστικών 

υπαλλήλων προς δικαστικούς λειτουργούς  είναι 1,34 δικαστικός 

υπάλληλος για έναν δικαστικό λειτουργό (καθώς οι υπηρετούντες 

δικαστικοί υπάλληλοι είναι 5.966 ενώ οι δικαστικοί λειτουργοί είναι 

4.429). Ωστόσο η αναλογία αυτή  οξύνεται καθώς σε πολλά δικαστήρια 

της χώρας προκύπτει ότι  ένας δικαστικός υπάλληλος αντιστοιχεί σε τρείς 

δικαστικούς λειτουργούς.   

 

Υπενθυμίζεται ότι στην Ευρωπαϊκή Ένωση αντιστοιχούν 3,5 δικαστικοί 

υπάλληλοι για έναν (!) δικαστικό λειτουργό. Το ανωτέρω γεγονός σίγουρα 

αποτελεί βασικό παράγοντα στη βραδύτητα απονομής της Δικαιοσύνης, 
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όπως άλλωστε Σας έχω τονίσει επανειλημμένως κατά τη διάρκεια όλων 

των συζητήσεων της Ολομέλειας επί των νομοσχεδίων Σας.  

 

Η Ένωση Δικαστών και Εισαγγελέων (ΕΔΕ)  επισημαίνει μάλιστα ότι: «η 

κατάσταση που έχει διαμορφωθεί τα τελευταία χρόνια με συνταξιοδοτήσεις 

και αποχωρήσεις δικαστικών υπαλλήλων χωρίς να αναπληρώνονται με νέες 

προσλήψεις έχει δημιουργήσει εκρηκτική κατάσταση ιδίως στα μεγάλα 

δικαστήρια της χώρας…πάγιο αίτημα και της ΕΔΕ είναι η άμεση κάλυψη 

όλων των υφιστάμενων κενών στις θέσεις των δικαστικών υπαλλήλων…» 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Πόσοι δικαστικοί υπάλληλοι είναι αποσπασμένοι  σε άλλες 

δημόσιες υπηρεσίες, ανεξάρτητες αρχές και γραφεία της 

Κυβέρνησης; 

2) Για ποιο λόγο δεν έχουν καλυφθεί τα κενά που υπάρχουν στις 

οργανικές θέσεις, από τη στιγμή που είναι γνωστά τοις πάσι; 

3) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να καλυφθούν άμεσα τα 

κενά στις οργανικές θέσεις που κωλύουν την ταχεία απονομή της 

Δικαιοσύνης; 

4) Σε τι ενέργειες έχετε προβεί μέχρι σήμερον για τη βελτίωση  των 

συνθηκών και την ανακαίνιση των δικαστικών μεγάρων της χώρας; 

 

                           Ο ερωτών Βουλευτής 

                                       Αντώνιος Μυλωνάκης 

https://www.protothema.gr/greece/article/1180502/aditheti-i-enosi-dikaston-kai-eisaggeleon-stin-apospasi-dikasti-sto-grafeio-tou-pikrammenou/



